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IEEE inv; IEEE MEREE inves i; INSEE
)IEEEZ @minvws.nl]

To:

(EE
Cc:

From: )

Sent: Thur 3/26/2020 2:40:48 PM

Subject: RE: aanvullende vraag mbt uitzending ZEMBLA mbt sluiting apotex

Received: Thur 3/26/2020 2:40:48 PM

Oke dank en helder

var:IESE) EEE irvws.n>

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 15:40

) SEER e inv;IEE EE inv >;IE
@minvws.nl>

)EEC@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: aanvullende vraag mbt uitzending ZEMBLA mbt sluiting apotex

Dat weten we niet direct omdat het nog niet duidelijk is welke producten de fabriek wel en niet blijft produceren na een

doorstart.

En dat is de vraag ook niet.

In algemene zin kun je stellen dat meer productielocaties minder afhankelijkheid geeft en dus positief voor de beschikbaarheid.

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 15:33

EEN eminvws.nl>; INEXERNDHEXEN@ minvws.o>;EERE
@minvws.nl>

cc: )SEE@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: aanvullende vraag mbt uitzending ZEMBLA mbt sluiting apotex

Dank [REY maar wat betekent dat concreet voor de beschikbaarheid van medicijnen?

Mvg

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 15:32

. A. @minvws.nl>; 5.12e ) minvws.nl>

CC: A. A. 2 minvws.nl>; 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: aanvullende vraag mbt uitzending ZEMBLA mbt sluiting apotex

Concreet beeld / antwoord op deze vraag.

Ziet de minister, met de kennis van nu, wél een rol voor het ministerie in deze plannen?

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 15:22

Dminvws.ni>; 5.1. HEE eminvws.nl>
CC: @ minvws.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: FW: aanvullende vraag mbt uitzending ZEMBLA mbt sluiting apotex

Ik doe even niets, gezien vraag richting [[IEZYom iets op te stellen.

Behalve dat ik een inhoudelijke vraag heb, hier aan gekoppeld, die al tijdje bij me speelt:
Hoeveel groter qua productie mogelijkheden is apotex tov ACE, Tio wellicht zelfs een regenbook apotheek..

In het licht van nu: met een tio, ace kom je vast toch ook een heel eind als grondstof aanwezig is, en (heel hypothetisch?? Of

eventueel) met behulp van een dwanglicentie iets geproduceerd moet worden (los van de regulatoire
i

Tio

=~
aan

van de WHO essential list voor 104 producten de grondstof te hebben liggen bijv. Ik heb op die opmekring van

verder geen inhoudelijke vragen en hoe groot die voorraad is gevraagd...
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Is die analyse gemaakt? Productie capaciteit/know how van ACE, Tio tov apotex. En dan voor Nederland als bedieningsgebied en

evt Europa..

(gezien vragen uit kamer over apotheekbereidingen cc « EEeven gelijk mee)

Groeten [JENN

Verzonden: donderdag 26 maart 2020 12:51

)EEEe minvws n>;IEE
Onderwerp: RE: aanvullende vraag mbt uitzending ZEMBLA mbt sluiting apotex

Wil jij hier iets over opstellen, ik heb even het overzicht niet.

Vriendelijke groet,

van:[EEN SEEM cvs n>
Verzonden: donderdag 26 maart 2020 12:35

Aan: aminvws.nl>;[GEESEEEe minvws.nl>
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: aanvullende vraag mbt uitzending ZEMBLA mbt sluiting apotex

ZEMBLA heeft nog een aanvullende vraag:

We hebben nog één aanvullende vraag:

In de uitzending zullen we ingaan op de sluiting van de Apotex fabriek deze zomer. De Leidse producent is de

laatste grote fabriek van generieke geneesmiddelen in ons land. Voormalig minister Bruins zei in een reactie op

deze beslissing afgelopen oktober: “Het ministerie heeft nu geen rol in deze plannen. Maar gezien de discussie die

in EU-verband gevoerd moet gaan worden over beschikbaarheid van medicijnen, kan dat in de toekomst mogelijk
anders worden.” Ziet de minister, met de kennis van nu, wél een rol voor het ministerie in deze plannen?

De volledige reactie van Bruno Bruins en meer informatie over de situatie bij Apotex verwijs ik graag naar het

artikel in Het Parool van 4 oktober 2019. https: //www.parool.nl/nederland/grootste-fabriek-voor-pijnstillers-sluit-

angst-voor-pillentekort~b7c24eea/

Alvast dank.

19 maart:

Algemeen:

EZK afstemming

1. EZKEEE ce eft aan dat in pandemie situaties dwanglicenties mogelijk zijn. EZK heeft in het verleden een draaiboek

gemaakt voor pandemie situaties. Die zijn ze aan het opzoeken en waar nodig actualiseren.

2. EZK heeft ook de mogelijkheid om fabrikanten een opdracht te geven om te produceren. Dit kan zeer dwingend. Zoals ik

het begrijp: een productie lijn kan gevorderd worden, om in opdracht een product te maken.

a. Dit hoeft dus niet een product te zijn die de fabrikant al maakt.

b. Relatie met Apotex vestiging. Of je zou andere farma bedrijven (tio/ACE?) opdracht kunnen geven.

3. Let wel 1: dwanglicentie en productie opdrachten gelden zowel voor geneesmiddelen als hulpmiddelen (alles naturlijk,

maar dit is nu relevant voor VWS)
4. Let wel 2: het kan natuurlijk ook gaan om producten die niet direct voor Corona behandeling gelden, maar als door nood
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een tekort onstaat voor andere therapieén, kan dat (evt) daar ook voor worden ingezet.


